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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 3. zasedání AS FSv, které se konalo dne 23.2.2011

 

Přítomni: dle prezenční listiny
Hosté:  Prof. Máca, Ing. Vlasák 
 
Dr. Šibrava zahájil 3. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem zasedání.  
 
Program: 
 
1. Kontrola zápisu 
2. Akreditace a reakreditace habilitačních a profesorských řízení 
3. Diskuse k metodice počítání pedagogických výkonů kateder 
4. Různé 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
Byly probrány/doplněny hlavní aktuální body minulého zasedání: 

 Výroční zprávy FSv ČVUT 2006,2009 
 Zpráva o činnosti AS FSv 2010 
 Lustrační osvědčení členů AS FSv 
 Příprava případného prodeje majetku FSv  

Pan tajemník Ing. Vlasák informoval o vývoji  
 Mariánská zřejmě perspektivní;  
 Počátky neperspektivní 

Pozvání rektora ČVUT na 30.3.2011, příprava otázek: 
 Rekonstrukce plášťů budov FSv 
 Rozpis studentů na fakulty ČVUT 
 Parkování v budově FA 
 Předsedové TK, EKOK a PK zašlou návrhy dalších dotazů do 2.3.2011  

Všichni senátoři jsou zváni na ples FSv 25.2.2011  
 
Bod 2.  Akreditace a reakreditace habilitačních a profesorských řízení 
Akademický senát souhlasně projednal žádost FSv o reakreditaci habilitačního a profesorského řízení 
oboru ekonomika a řízení. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0. 
Akademický senát souhlasně projednal žádost FSv o akreditaci habilitačního a profesorského řízení oboru 
architektura a pozemní stavby. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0. 
 
Akademický senát opakovaně žádá vedení FSv, aby písemné materiály k projednání na AS FSv 
předkládalo nejpozději týden před zasedáním AS. K projednání je třeba účast předkladatele na zasedání AS 
FSv. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0. 
 
Bod 3.  Diskuse k metodice počítání pedagogických výkonů kateder 
 
Předseda AS FSv informoval o průběhu projednávání pedagogického zatížení v TK a PK. Zápis ze schůzí 
byl rozeslán. Ing. Vlasák zdůraznil důležitost co nejrychlejšího schválení metodiky pro přípravu rozpočtu 
pracovišť fakulty. V příštím týdnu se nad materiálem sejde EKOK i PK. Materiál se plánuje ke schválení 
na dalším zasedání AS FSv 30.3.2011  
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http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls
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Bod 4.  Různé 
 4.1 Započítání nadlimitních studentů ČVUT 
Po diskusi přijal AS FSv toto usnesení: 
AS FSv ČVUT žádá vedení ČVUT a AS ČVUT, aby při stanovení směrných čísel nově přijímaných 
studentů zohlednili též počet studentů, kteří ukončí studium během prvního roku studia, a významným 
způsobem přihlédli k počtu absolventů na jednotlivých studijních programech. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0. 
 
4.2 Parkování v budově FA 
Po diskusi přijal AS FSv toto usnesení: 
AS FSv žádá vedení ČVUT o urychlené zprovoznění parkovacích prostor v NB ČVUT. Současně žádá 
rektora ČVUT, aby splnil svůj slib, podmíněný souhlasem AS ČVUT, a umožnil parkování v provozní 
době ČVUT (6:00 – 22:00 hod.) zaměstnancům a studentům ČVUT zdarma. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0 
 
4.3 Hospodaření úseku údržby FSv 
Ing. Chalupa požádal pana tajemníka Ing. Vlasák o kontrolu efektivnosti práce úseku údržby FSv. Členové 
AS vyjádřili na konkrétních příkladech obtíže při spolupráci s úsekem údržby FSv a požádali pana 
tajemníka o laskavé koncepční řešení. 

 

 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 30. 3. 2011 v 9:00 hod. ve velké 
zasedací místnosti B169.   
 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsal: prof. F.Wald 
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